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Marszalek Seimu

Rzec4ryospolitei Polskiej

Pan
Ryszard Skotniczny
Prezes Zarzqdu
Fundacji Slow Beskid

Szanowny Panie Prezesie,

uprzejmie dzigkujg za zaproszenie do udzialu w I Kongresie Turystyki regionu Beskicl

Niski. Niestety, nie bgdg m6gl uczestniczyt w tym wydarzeniu.

Z zaintereso\)aniem przyiqlem wiadomoi| o tematyce planowanego przedsigwzigcia.

Warto dyskutowat o rozloticie turystyki, bowiem stanowi ona islotnq galqi gospodarki

i korzystnie wplywa na lokalny rozwij spoleczno-ekonomiczny. To r6wnie2 doskonale

narzgdzie w propagowaniu walor1w przyrodniczych, krajobrazowych i kulturowych, jakie

ni ew qtpl iw ie pos iada B e s kid Nis ki.

Zyczg zqtem wszystkim zgromadzonym udanego i owocnego udzialu w Kongresie

Ufam, ze wymiana doiwiadczen i opinii przyniesie wiele cennych konkluzji, a wypracowane

wnioski shtzyt bgdq rozwojowi calego regionu.

Serdecznie pozdrawiam uczestnik,w spotkania i lqczg ",-yrazy 
szacunku.
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